



HSBC Bank Middle East Limited

Secured Overdraft Application Form

Please complete this application in black ink and BLOCK letters or tick where required

Important Note: This Secured Overdraft Application Form should be read in conjunction with the HSBC Personal

Banking General Terms and Conditions (UAE), Secured Overdraft Terms and Conditions, Secured Overdraft Deposit Pledge Agreement and Schedule of Services and Tariffs, as amended from time to time, available on www.hsbc.ae

HSBC Account Number: | |

Type of Account: Sole Joint Relationship (if joint) _____

1. Personal Details	First Applicant	Second Applicant Yes, OD application needs to be aligned with TD type (if sole or joint).
Title (e.g. Mr. / Mrs.)		
First Name (as on Passport)		
Middle Name (as on Passport)		
Last Name (as on Passport)		
Date of Birth (mm/dd/yyyy)		
Email Address		
Mobile Number (with country code)		
Physical Address in UAE (including PO Box and Landmark)		
Home country address		
Home country contact details		

2. Employment details (Complete applicable fields)

	First Applicant	Second Applicant
Employment Type	<input type="checkbox"/> Self-Employed <input type="checkbox"/> Salaried <input type="checkbox"/> Home maker <input type="checkbox"/> Retired/Pensioner <input type="checkbox"/> Unemployed <input type="checkbox"/> Commission Earner	<input type="checkbox"/> Self-Employed <input type="checkbox"/> Salaried <input type="checkbox"/> Home maker <input type="checkbox"/> Retired/Pensioner <input type="checkbox"/> Unemployed <input type="checkbox"/> Commission Earner
Employer/Business Name (where applicable)		
Office Address		
Postal Code		
Country		
Job title/Designation		
Occupation		
Industry Type/Nature of Business		
Length of Service		
% of capital share owned		

3. Income (Monthly earnings - AED)*		
	First Applicant	Second Applicant
Gross Basic Income		
Guaranteed Allowances		
Average Bonus (past 2 years)		
Rental Income		
Income from Investments		
Net profit (past 2 years)		
applicable to self-employed only		

* Declared income will require supporting evidence

4. Debt Expenses (Monthly expenditure - AED)		
	First Applicant	Second Applicant
Personal Loan Installment		
Home Loan Installment		
Auto Loan Installment		
Total Credit Card Limits		
Total Overdraft Limits		
Total Lombard/Margin/Investment finance Limit		
Court order payment		
Guarantor payment		
Personal Finance from Employer/ Friends/Relatives		

5. Lifestyle Expenses (Average Monthly - AED)		
	First Applicant	Second Applicant
A. How much do you spend on accommodation related expenses ?		
Annual Rent		
House Maintenance		
Property taxes		
B. How much do you spend on regular living expenses for yourself and dependents?		
Food and Groceries (average)		
Education		
Healthcare		
Water, Electricity, Internet and Mobile charges		
Expenses on domestic workers		
Expenses on supporting children, spouse or extended family		
Please include any other expenses that you may be paying.		
C. Other Monthly expenses		
Travels costs for yourself and dependents		
Insurance (cars, health, life, property)		

6. Secured Overdraft Details

Purpose of Overdraft _____

The Overdraft should not be used for (i) commercial investments, (ii) speculative transactions, (iii) settlement of third party debts or (iv) illegal activities.

Overdraft facility amount (AED): _____

Overdraft Interest rate is variable and shall be calculated daily at the rate of _____% per annum or at such other rate as HSBC Bank Middle East Limited may at any time advise the customer(s) in accordance with the Overdraft Terms and Conditions.

Based upon the interest rate above, the Annual Percentage Rate (APR) is _____% per annum.

7. Term Deposit – Account to be Pledged

As Security for the Overdraft Facility, you must provide us with a term deposit to be deposited, blocked and pledged in our favor ("the Security"). Please provide details of your Term Deposit Account below, note the amount of the Overdraft Facility must not exceed 95% of the Term Deposit Block Value. You agree that the deposit amount will be pledged as security for the Overdraft. The deposit amount will only be released once the Overdraft has been fully repaid and the Overdraft facility has been cancelled.

Term Deposit Account number < _____ >

Block Value of the term deposit < _____ >

8. Cooling Off

You have a 5 Working Day cooling-off period starting on the next Working Day after you sign this Application. This means that you may cancel your Overdraft during this period and we will not charge you any overdraft interest which has accrued under the Overdraft Terms and Conditions during this period. Before exercising your right to cancel, you must repay your Overdraft balance in full. This means that you will not be able to cancel the Overdraft if the Overdraft has an outstanding balance.

During the cooling-off period your Overdraft limit will be made available to you, and we will register the Security, marking it against your pledged Term Deposit Account. Before exercising your right to cancel, you must repay any utilized overdraft in full. You will not be able to cancel the Secured Overdraft Agreement if the Overdraft has an outstanding balance. Upon cancellation we will cancel the Security registration.

If you choose to cancel your Overdraft after the expiry of the cooling-off period, you may do so by paying in full the Outstandings.

9. Declaration

I/We declare that to the best of my/our belief all of the information provided to HSBC Bank Middle East Limited in connection with this application is true and complete and I/We acknowledge that we have read the Secured Overdraft Terms and Conditions and I/We understand and expressly agree to be bound by them whether set out in English and/or Arabic.

It is important that you comply with our terms and conditions at all times, if you do not you may be subject to additional fees and charges, Account restrictions or we may even close your Account (including your Overdraft) or end your relationship with us. Additionally, any outstanding balance on your Overdraft may become immediately due and we may initiate debt recovery for overdue payments including legal action and reporting this to the Credit Bureau which may impact your credit rating and future borrowing ability. We may also enforce our rights against the pledged Term Deposit security and any other security you have provided to us as may be applicable.

HSBC Bank Middle East Limited - **Secured Overdraft Application Form**

I/We have read Section 7 of the Personal Banking General Terms and Conditions available on www.hsbc.ae., I/We understand and expressly agree and accept to be bound by them whether set out in English and/or Arabic.

I/We understand that the statements made by me/ us in the Application will form the basis on which a Secured Overdraft will be made, and that any material changes may mean that I am no longer eligible for a Secured Overdraft. I/We will advise the Bank in writing in the event of any change to my/our circumstances in the period between the date of this application and the receipt of any Secured Overdraft offer. I/We declare that if granted this Secured Overdraft it will not impact/compromise my/our lifestyle expenses.

In addition to Section 7 of the HSBC Personal Banking Terms General Terms and Conditions (UAE) which details how we will deal with your information:

- (i) you agree that we may disclose your information to any third party in order to verify the information that you have provided to us, including contacting your employer to verify your employment status and any other information in connection with your employment.
- (ii) you agree that we can share information with credit reference agencies/bureaus and use information available from public sources to verify your identity and suitability for a Secured Overdraft Facility.
- (iii) you agree that when you apply for a Secured Overdraft (or any other credit facility with us) then as part of your application and during the term of the Secured Overdraft Facility, we may, on an ongoing basis, request reports from credit reference agencies/bureaus to assess your ability to meet your financial commitments without further consent from you.
- (iv) You understand that to request multiple reports from credit reference agencies/bureaus may negatively impact your credit score which may make it difficult for you to obtain credit in the future.
- (v) In addition, we may share your information with HSBC - authorised external debt collection agencies for the purpose of collection of any overdue debts you may owe to us.

Would you like to receive physical copies of your signed documents?

Yes*

No

*Visit your nearest Branch or CSU to collect signed copies of your documents

First applicant	Second applicant
Signature	Signature
Date / /	Date / /

©Copyright. HSBC Bank Middle East Limited 2022 ALL RIGHTS RESERVED. No part of this publication may be reproduced, stored in a retrieval system, or transmitted, on any form or by any means, electronic, mechanical, photocopying, recording, or otherwise, without the prior written permission of HSBC Bank Middle East Limited.

Issued by HSBC Bank Middle East Limited U.A.E Branch, P.O.Box 66, Dubai, U.A.E, regulated by the Central Bank of the U.A.E for the purposes of this promotion and lead regulated by the Dubai Financial Services Authority. CRN: FRM070722. Effective Date: 20 September 2022.

نموذج طلب سحب على المكشوف مضمون

يرجى تعبئة هذا النموذج بالحبر الأسود أو وضع علامة عند الاقتضاء.

ملحوظة هامة: يجب قراءة نموذج طلب السحب على المكشوف المضمون هذا إلى جانب الشروط والأحكام العامة للخدمات المصرفية الشخصية لبنك HSBC (الإمارات العربية المتحدة)، وشروط وأحكام السحب على المكشوف المضمون، واتفاقية رهن وديعة السحب على المكشوف المضمون وجدول رسوم الخدمات والتعريفات، وأي تعديلات تطرأ عليها بين الحين والآخر، وجميعها متاحة على www.hsbc.ae.

رقم حساب HSBC (الحساب): | |

نوع الحساب: فردي مشترك العلاقة (إذا كان مشتركاً) _____

مقدم الطلب الأول	مقدم الطلب الثاني نعم، يجب أن يتوافق طلب السحب على المكشوف مع نوع الوديعة لأجل (إذا كان فردياً أو مشتركاً).	1. البيانات الشخصية
		اللقب (مثال: سيد/سيدة)
		الاسم الأول (حسب جواز السفر)
		الاسم الأوسط (حسب جواز السفر)
		الاسم الأخير (حسب جواز السفر)
		تاريخ الميلاد (شهر/يوم/سنة)
		عنوان البريد الإلكتروني
		رقم الهاتف المتحرك (مع رمز الدولة)
		العنوان الفعلي في دولة الإمارات العربية المتحدة (بما في ذلك صندوق البريد والمعالم البارزة)
		عنوان البلد الأصلي
		بيانات الاتصال في البلد الأصلي

2. بيانات العمل (تعبئة الحقول حسب الاقتضاء)

مقدم الطلب الأول	مقدم الطلب الثاني	نوع العمل
<input type="checkbox"/> يعمل لحسابه الخاص <input type="checkbox"/> براتب <input type="checkbox"/> يعمل من المنزل <input type="checkbox"/> متقاعد / على المعاش <input type="checkbox"/> غير موظف <input type="checkbox"/> مقابل عمولة	<input type="checkbox"/> يعمل لحسابه الخاص <input type="checkbox"/> براتب <input type="checkbox"/> يعمل من المنزل <input type="checkbox"/> متقاعد / على المعاش <input type="checkbox"/> غير موظف <input type="checkbox"/> مقابل عمولة	
		اسم جهة العمل/ الشركة (عند الاقتضاء)
		عنوان المكتب
		الرمز البريدي
		الدولة
		المسمى الوظيفي
		المهنة
		نوع المجال/ طبيعة العمل
		مدة الخدمة
		النسبة المئوية المملوكة من رأس المال

٣. الدخل (الإيرادات الشهرية - بالدرهم)*		
مقدم الطلب الأول	مقدم الطلب الثاني	
		إجمالي الدخل الأساسي
		البدلات المضمونة
		متوسط المكافآت (في السنتين الماضيتين)
		إيرادات الإيجار
		إيرادات الاستثمار
		صافي الأرباح (في السنتين الماضيتين)
		ينطبق على العمل الحر فقط

* الدخل المعلن سيتطلب تقديم الإثباتات الداعمة

٤. مصاريف الدين (النفقات الشهرية - بالدرهم)		
مقدم الطلب الأول	مقدم الطلب الثاني	
		قسط القرض الشخصي
		قسط قرض السكن
		قسط قرض السيارة
		إجمالي حدود بطاقة الائتمان
		إجمالي حدود السحب على المكشوف
		إجمالي حد القرض بضمان/الهامش/تمويل الاستثمار
		دفعة أمر قضائي
		دفعة كفيل
		تمويل شخصي من جهة العمل/الأصدقاء/ الأقارب

٥. نفقات المعيشة (المتوسط الشهري - بالدرهم)		
مقدم الطلب الأول	مقدم الطلب الثاني	
أ. ما هو حجم نفقاتك المتعلقة بالسكن؟		
		الإيجار السنوي
		صيانة المنزل
		ضرائب العقار
ب. ما هو حجم النفقات المعيشية العادية لك وللمن تعيلهم؟		
		المواد الغذائية والبقالة (متوسط)
		التعليم
		الرعاية الصحية
		رسوم المياه، الكهرباء، الإنترنت والهاتف المتحرك
		نفقات عمالة منزلية
		نفقات إعالة الأطفال أو الزوجة أو الأسرة الموسعة
		يرجى تضمين أي نفقات أخرى تدفعها.
ج- نفقات شهرية أخرى		
		تكاليف السفر لك وللمن تعيلهم
		التأمين (سيارة، صحة، حياة، عقار)

٦. بيانات السحب على المكشوف المضمون

الغرض من السحب على المكشوف _____
ينبغي عدم استخدام السحب على المكشوف لأغراض (١) الاستثمارات التجارية، (٢) عمليات المضاربة، (٣) تسديد ديون الغير، أو (٤) أنشطة غير قانونية.
مبلغ السحب على المكشوف (بالدرهم): _____
معدل فائدة السحب على المكشوف متغير وسيتم احتسابه على أساس يومي بنسبة _____ % سنوياً أو بأي نسبة أخرى قد يقوم بنك HSBC الشرق الأوسط بإخطار العملاء بها بين الحين والآخر وفقاً لشروط وأحكام السحب على المكشوف.
بناء على معدل الفائدة أعلاه، فإن معدل النسبة المئوية السنوية هو _____ % سنوياً.

٧. الوديعة لأجل - الحساب المطلوب رهنة

لضمان السحب على المكشوف، يجب عليك تزويد بنك HSBC بوديعة لأجل تودع وتحجز وترهن لصالح البنك. يرجى تقديم بيانات حساب الوديعة لأجل أدناه («الضمان»)، مع العلم أن مبلغ السحب على المكشوف يجب ألا يتجاوز ٩٥% من قيمة مبلغ الوديعة لأجل. لذلك فإنك توافق على رهن مبلغ الوديعة لأجل كضمان للسحب على المكشوف. ولن يتم فك رهن مبلغ الوديعة إلا بعد سداد السحب على المكشوف كاملاً وإلغاء تسهيل السحب على المكشوف.
رقم حساب الوديعة لأجل < _____ >
قيمة مبلغ الوديعة لأجل < _____ >

٨. التراجع

سيكون لديك فترة تراجع مدتها ٥ أيام عمل تبدأ في يوم العمل التالي بعد توقيعك على هذا الطلب. وهذا يعني أنه بإمكانك إلغاء السحب على المكشوف الخاص بك خلال هذه الفترة ولن تفرض عليك أي فائدة على الفائدة المترتبة مقابل السحب على المكشوف المستحق بموجب شروط وأحكام السحب على المكشوف خلال هذه الفترة. وقبل قيامك بممارسة حقك في الإلغاء، سيتعين عليك سداد رصيد السحب على المكشوف بالكامل. وهذا يعني أنك لن تكون قادراً على إلغاء السحب على المكشوف في حال وجو أي رصيد مستحق على السحب على المكشوف.
وخلال فترة التراجع، سيتاح لك حد السحب على المكشوف الخاص بك، وسنقوم بتسجيل الضمان مقابل حساب الوديعة لأجل المرهون الخاص بك. وقبل قيامك بممارسة حقك في الإلغاء، سيتعين عليك سداد أي رصيد مستخدم للسحب على المكشوف كاملاً. ولن يكون بمقدورك إلغاء اتفاقية السحب على المكشوف المضمون إذا كان لديك رصيد مستحق في السحب على المكشوف. وعند الإلغاء سنقوم بإلغاء تسجيل الضمان.
وإذا اخترت إلغاء السحب على المكشوف بعد انتهاء فترة التراجع عنها، فبإمكانك القيام بذلك عن طريق دفع الرصيد المستحق بالكامل.

٩. الإقرار

أقر/نقر وفق اعتقادي/اعتقادنا بأن المعلومات المقدمة لبنك HSBC الشرق الأوسط المحدود بخصوص هذا الطلب صحيحة وكاملة وأقر/نقر بقرارة شروط وأحكام السحب على المكشوف المضمون وأنفهم/نتفهم وأقبل/نقبل صراحةً على الالتزام بها سواء كانت واردة باللغة الإنكليزية و/أو العربية.
يتعين عليك الامتثال لشروطنا وأحكامنا في جميع الأوقات، وإلا فإنك قد تخضع لرسوم ومصاريف إضافية، أو قيود على الحساب أو قد نقوم بإغلاق الحساب الخاص بك (بما في ذلك السحب على المكشوف الخاص بك) أو إنهاء علاقتك معنا. كذلك، قد يصبح أي رصيد مستحق على السحب على المكشوف الخاص بك مستحقاً على الفور وقد نباشر باسترداد الدين المتعلق بدفعات السحب على المكشوف بما في ذلك اتخاذ الإجراءات القانونية وإبلاغ مكتب الائتمان، مما قد يؤثر على تصنيفك الائتماني وقدرتك على الاقتراض في المستقبل. كما قد ننفذ حقوقنا على ضمان الوديعة لأجل المرهون وأي ضمان آخر قدمته لنا حسب الاقتضاء.
أقر/نقر بقرارة القسم ٧ من الشروط والأحكام العامة للخدمات المصرفية الشخصية المتاح على الموقع www.hsbc.ae. وأنفهم/نتفهم وأقبل/نقبل صراحةً على الالتزام بها سواء كانت واردة باللغة الإنكليزية و/أو العربية.

أفهم/نتفهم بأن البيانات التي قدمتها/قدمناها في هذا الطلب تشكل الأساس للسحب على المكشوف المضمون، وفي حال حصول أي تغييرات مادية عليها فإن هذا يعني أنني لن أكون مؤهلاً بعد الآن للحصول على السحب على المكشوف المضمون. وأني/أنا سأبلغ/نبغ البنك خطياً في حال حصول أي تغيير على ظروف/ظروفنا في الفترة ما بين تاريخ هذا الطلب واستلام أي عرض على السحب على المكشوف المضمون. وأقر/نقر بأن الحصول على السحب على المكشوف المضمون هذا لن يؤثر على نفقاتي/نفقاتنا المعيشية.

بالإضافة إلى القسم ٧ من الشروط والأحكام العامة للخدمات المصرفية الشخصية لدى بنك HSBC (الإمارات العربية المتحدة)، التي تبين بالتفصيل طريقة تعاملنا مع المعلومات الخاصة بك:

(١) توافق على أنه يجوز لبنك HSBC الإفصاح عن المعلومات الخاصة بك لأي طرف آخر للتحقق من صحة المعلومات التي قدمتها لنا، بما في ذلك التواصل مع صاحب العمل الذي تعمل لديه لمعرفة حالة عملك وأي معلومات أخرى تتعلق بعملك.

(٢) توافق على أن يحق لبنك HSBC مشاركة المعلومات مع وكالات/مكاتب الائتمان المرجعية واستخدام المعلومات المتاحة من مصادر عامة للتحقق من هويتك ومدى أهليتك للسحب على المكشوف المضمون.

(٣) توافق على أنه عندما تتقدم بطلب السحب على المكشوف المضمون (أو أي تسهيل ائتماني آخر لدينا)، يجوز لبنك HSBC عندئذ، جزء من طلبك وخلال مدة السحب على المكشوف المضمون، أن يطلب، بصفة مستمرة، تقارير من وكالات/مكاتب الائتمان المرجعية لتقييم قدرتك على الوفاء بالتزاماتك المالية دون الحصول على أي موافقة إضافية منك.

(٤) نتفهم أن طلب تقارير متعددة من وكالات/مكاتب الائتمان المرجعية قد يؤثر سلباً على التصنيف الائتماني الخاص بك، مما قد يجعل من عملية الحصول على ائتمان في المستقبل أمر صعب بالنسبة لك.

(٥) كذلك، يحق للبنك مشاركة المعلومات الخاصة بك لدى البنك مع أي وكالات مفوضة لتحويل الديون الخارجية لغرض تحصيل أي ديون مستحقة في ذمتك لنا.

هل ترغب باستلام نسخ مطبوعة من مستنداتك الموقعة؟ نعم* لا

* قم بزيارة الفرع أو مركز خدمة العملاء الأقرب إليك لتحويل نسخ من مستنداتك

مقدم الطلب الأول	مقدم الطلب الثاني
التوقيع	التوقيع
التاريخ / /	التاريخ / /

© بنك HSBC الشرق الأوسط المحدود ٢٠٢٢ جميع الحقوق محفوظة. لا يجوز استنساخ أي جزء من هذا المنشور أو تخزينه في أي جهاز لخص المعلومات أو تحويله، في أي شكل أو وسيلة إلكترونية، ميكانيكية، أو تصويره، أو تسجيله، أو غير ذلك، دون الحصول على إذن خطي مسبق من بنك HSBC الشرق الأوسط المحدود.

صدر عن بنك HSBC الشرق الأوسط المحدود، فرع الإمارات العربية المتحدة، ص.ب: ٦٦، دبي، الإمارات العربية المتحدة، الخاضع للتنظيم من قبل مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي لأغراض هذا العرض الترويجي وإلى التنظيم الرئيسي من قبل سلطة دبي للخدمات المالية. CRN: FRM070722 تاريخ سريان المفعول: ٢٠ سبتمبر ٢٠٢٢